
 
 
 

Referat for Firehøje Erhvervsforenings ordinær 
Generalforsamling 2023 

Nørup Sognegård, tirsdag den 31-10-2023 
 

1. Velkomst og spisning 
Formand Johannes Lomholt bød velkommen og informerede om aftenens 
program. Efter spisningen havde Torben Lind et indlæg om restaureringen af 
sognegården, hvorefter vi var rundt at se alle de fine faciliteter. 
 

2. Valg af dirigent 
Helle Jacobsen blev foreslået og valgt. 
 

3. Formandens beretning 
Johannes gik igennem følgende punkter i sin beretning: 
• 9 år siden, den 03.12.2014, at Erhvervsforeningen blev stiftet 
• Netværksmøde hos Welmore og KlimaEnergi i Egtved 
• Lars Vegas i Egtved 
• Blas bryggeri i Randbøl 
• Forsøg på etablering af samarbejde med Nørup Skole om 

udskolingselevers erhvervspraktik aktiviteter via Erhvervsforeningen 
• Idéen til en fælles julefrokost d. 11.11.2023 for medlemsfirmaer og 

enkeltpersoner og den store tilslutning mellem 150 og 200 personer 
• Godt samarbejde i bestyrelsen i det forgangne år og tak til afgående 

bestyrelsesmedlemmer. 
 

4. Fremlæggelse og godkendelse af regnskab 
Torben Lind fremlagde årets regnskab – som blev godkendt af 
generalforsamlingen. 
 

5. Valg af bestyrelse 
Ulla Svaneklink Brandt – tog ikke mod genvalg 
Henning Barnkob – tog ikke mod genvalg 
Gert H. Gydesen – tog ikke mod genvalg 
Ny bestyrelse: 
Det blev besluttet, at bestyrelsen reduceres fra 7 til 5 medlemmer! 
• Johannes Lomholt genvalgt 
• Torben Lind genvalgt 
• Helle Jacobsen – genvalgt 
• Torben Mikkelsen – genvalgt 
• Steffen Jørgensen meldte som kandidat og blev enstemmigt valgt 
• Jakob Dupont Olesen blev genvalgt som suppleant 
Johannes takkede de afgående bestyrelsesmedlemmer for deres indsats og 
overrakte dem 2 fl. rødvin til afsked. 
 
 
 



 
  

 
6. Valg af revisor 

Danutta Sørensen blev genvalgt. 
 

7. Eventuelt 
Johannes informerede om genoprettelse af en arbejdsgruppe kaldet 
”Skilteudvalget”. Flere medlemmer har ønske om, at skiltning til deres 
respektive firmaer og andre af områdets aktivitetsområder bør skiltes bedre. 
Arbejdet startes op af Johannes og Henning bliver tovholder til den videre 
proces med reference til bestyrelsen. Arbejdet skal naturligvis ske i 
samarbejde med Vejle Kommune og vores landspolitikere. 
 
Jacob Bonderup berettede derefter om åbne arrangementer og aktiviteter 
hver onsdag på Engelsholm, hvor han opfordrer firmaer såvel som 
enkeltpersoner om til at deltage såvel som samarbejde omkring 
arrangementerne. 
Yderligere informationer kan søges på: www.engelsholmevents.dk 
 
 

Tak til alle deltagere! 
 
Med venlig hilsen 
Firehøje Erhvervsforening 
 
Bestyrelsen 

 
  
 

http://www.engelsholmevents.dk/

